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Protokół nr 9/2025 

Komisji Gospodarki i Rolnictwa  

odbytej w dniu 18 lutego 2025 roku  

w formie stacjonarnej 

w Salce Narad w Urzędzie Miasta i Gminy Krzywiń 

 

 

 



Rada Miejska Krzywinia 

Komisja Gospodarki i Rolnictwa 

 

Protokół 9/2025 

9 Komisja Gospodarki i Rolnictwa w dniu 18 lutego 2025 

Miejsce posiedzenia: Salka Narad Urząd Miasta i Gminy Krzywiń 

Obrady rozpoczęto 18 lutego 2025 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:59 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Patryk Jankowski 

2. Andrzej Kaczmarek 

3. Marcin Stężycki 

4. Robert Zieliński 

5. Zbigniew Zieliński 

 

Goście: 

 Maciej Gubański - Kierownik Referatu Rozwoju i Gospodarki Lokalnej 

 Roman Zandecki – mieszkaniec Lubinia 

 Adam Jędrowiak – mieszkaniec Lubinia 

 Hanna Brukiewicz – mieszkanka Lubinia 

 Wiktoria Brukiewicz – mieszkanka Lubinia 

 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z VIII posiedzenia Komisji Gospodarki i Rolnictwa. 

3. Zapoznanie się i omówienie dokumentów dotyczących działki w Lubiniu. 

4. Dyskusja z udziałem zaproszonych gości. 

5. Wnioski i uwagi do omówionych tematów. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

 



1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie Komisji Gospodarki i Rolnictwa otworzył Przewodniczący Marcin Stężycki 

stwierdzając, że w posiedzeniu Komisji bierze udział 5 członków Komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 5 osób stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Patryk Jankowski, Andrzej Kaczmarek, Marcin Stężycki, Robert Zieliński, Zbigniew Zieliński 

 

2. Przyjęcie protokołu z VIII posiedzenia Komisji Gospodarki i Rolnictwa. 

  Członkowie komisji nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VIII posiedzenia Komisji Gospodarki i Rolnictwa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Patryk Jankowski, Andrzej Kaczmarek, Marcin Stężycki, Robert Zieliński, Zbigniew Zieliński 

 

3. Zapoznanie się i omówienie dokumentów dotyczących działki w Lubiniu. 

Radni zapoznali się z przygotowaną dokumentacją dotyczącą działki nr 100/1, 100/3, 100/5, 

100/7 i 100/8 (załącznik nr 1). 

 

4. Dyskusja z udziałem zaproszonych gości. 

16.33 na posiedzenie przybył Pan Roman Zandecki oraz Pan Adam Jędrowiak. 



Pan Roman Zandecki zwrócił uwagę komisji, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Gospodarki i 

Rolnictwa była zaproszona tylko Hanna Burkiewicz a on nie, w związku z czym została wysłuchana 

tylko jedna strona. Radny Robert Zieliński odpowiedział, że Pani Hanna napisała wniosek do 

Komisji Gospodarki i Rolnictwa z prośbą o poinformowanie jej o najbliższym posiedzeniu Komisji. 

Co uczyniono. Na wspomnianym posiedzeniu Komisja podjęła decyzję o ponownym spotkaniu i 

zaproszeniu na nie Pana Zandeckiego by poznać jego zdanie w omawianym temacie.  

Pan Zandecki i Pan Jedrowiak poinformowali komisję, że co do podziału działki było spotkanie z 

poprzednią Komisją Gospodarczą na której, zapadły już pewne decyzje i ustalenia, które miały być 

przez komisję spisane i przekazane do Burmistrza Jacka Nowaka. Pan Zandecki zwrócił się do 

radnego Zbigniewa Zielińskiego o potwierdzenie, ponieważ był przy tej rozmowie.  

Przewodniczący komisji poprosił o odczytanie zapisów z protokołów z  6 lutego 2023 r. oraz 24 

marca 2023 r. 

Protokół z 6 lutego 2023 roku 

Cyt. „Komisja Gospodarcza zapoznała się z wnioskami mieszkańców Lubinia w sprawie zakupu 

działki 100/8 w Lubiniu.  

W dyskusji nad tymi wnioskami wzięli udział Radni oraz zaproszeni goście”. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisja Gospodarcza odbędzie wizję w terenie w sprawie wniosków o zakup części/całości 

działki 100/8 w Lubiniu. .  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Beata Cugier , Andrzej Kaczmarek , Paweł Michałowicz , Mateusz Walczak  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Grobelna 

 

Protokół z dnia 24 marca 2023 roku 

Cyt. „Komisja Gospodarcza odbyła wizję terenową działki 100/8 w Lubiniu przy udziale 

mieszkańców Lubinia oraz Radnych Rady Miejskiej Krzywinia”. 

 

Głosowano w sprawie: 

Komisja Gospodarcza po odbyciu wizji terenowej działki 100/8 w Lubiniu i wstępnej zgody w 

zakresie jej podziału w celu nabycia (wyrażonej przez zainteresowanych- trzech wnioskodawców) 

wnioskuje o przygotowanie propozycji podziału pomiędzy zainteresowanymi zakupem tej działki. 



Komisja po otrzymaniu tej propozycji przekaże ją do weryfikacji Urzędowi Miasta i Gminy w 

Krzywiniu pod kątem ustalenia możliwości i trybu sprzedaży oraz podziału tej działki.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Beata Cugier, Hanna Grobelna, Andrzej Kaczmarek, Mateusz Walczak  

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michałowicz  

Przewodniczący komisji poinformował gości, że oprócz zapisu w protokole o propozycji podziału 

działki, do poprzedniego Burmistrza nie wpłynęło żadne pismo w tej sprawie. W związku z tym, 

trzeba zacząć od początku. Zaproponował podział 1800 m²  na 1800 m², na co pan Zandecki nie 

zgodził się tłumacząc, że nie przejedzie dużym taborem oraz, że na działce przy wjeździe stoi słup, 

który utrudnia wjazd, zaproponował przewodniczącemu komisji wizję lokalną na tej działce.  

Kolejne propozycje podziału działki na 1600m² i 1600m²  również nie odpowiadają Panu 

Zandeckiemu, chce podziału 1800m²  i 1400m². 

17.35 do posiedzenia Komisji Gospodarki i Rolnictwa dołącza Pani Hanna Brukiewicz z córką . 

Przewodniczący Komisji przedstawia mapkę z podziałem działki na 1800m²  i 1400m²  na którą nie 

zgadza się Pani Brukiewicz uważając to za nieuczciwą propozycję. Zgadza się na 1800m²  i 1800m². 

Pan Zandecki zwraca uwagę, że chce mieć większy wjazd z tyłu działki. 

Przewodniczący zapytał Panią Brukiewicz czy jest w stanie zrezygnować z części działki na rzecz 

powiększenia wyjazdu u Pana Zandeckiego.  Pani Brukiewicz zgadza się na podział 1800m²  i 

1800m². 

17.45 Radny Andrzej Kaczmarek opuszcza spotkanie. 

Pan Adam Jędrowiak proponuje podział działki po równo do słupa.  

18.06 spotkanie opuszcza Pani Wikotria Brukiewicz 

W drodze kompromisu i zakończenia dyskusji komisja poprosiła Maciej Gubańskiego o  

przedstawienie mapki z propozycją podziału, na którą wstępnie wyrazili zgodę wnioskujący z 

zachowaniem powierzchni ok 1600 m²  i szerokościami wjazdów podzieloną po równo tj. ok 8,5 

m licząc od słupa do granicy działki p. Brukiewicz. 

18.41 spotkanie opuścił Radny Zbigniew Zieliński 

18.49 spotkanie opuścili Pan Roman Zandecki i Pan Adam Jędrowiak. 

5. Wnioski i uwagi do omówionych tematów. 

brak 



6. Wolne wnioski i informacje. 

brak 

7. Zakończenie posiedzenia.    

Posiedzenie komisji zamknięto o godz. 18.59 

18.59. Posiedzenie opuściła Pani Hanna Brukiewicz. 

 

 

Podpisy członków Komisji Gospodarczej: 

 

1. Marcin Stężycki –Przewodniczący - ……………………………..……….. 

2. Patryk Jankowski – Zastępca Przewodniczącego …………………. 

3. Andrzej Kaczmarek -…………………………………………………………...... 

4. Robert Zieliński - …………………………………………………………………… 

5. Zbigniew Zieliński - …………………………………………………………………. 


